	
	漫画角色名称
	图片参考
	角色简介
	
	体积

	1.
	王小虎
Tiger Wong
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	作品: 龙虎门漫画
作家: 黄玉郎
角色: 王小虎
龙虎门大当家，武功高强，有腿王之誉；为人富正义感，无惧恶势力，好抱不平，联同一众龙虎群英儆恶惩奸，令歹徒闻风胆丧！ 

	Comic: Oriental Heroes

Author: Tony Wong Yuk-long

Character: Tiger Wong

Big master of the Dragon Tiger Gate, known as the “King of Kickers” because he excels at martial arts. With a strong sense of justice, Tiger protects the weak and fights against powerful and evil forces without any fear. He punishes evildoers together with other heroes of the Dragon Tiger Gate, frightening all gangsters away!

	高度: 3000mm
宽度: 1200mm
厚度: 500mm
重量: 100kgs
(設於港匯室外廣場)

	2
	步惊云
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	作品: 天下画集漫画
作家: 马荣成
角色: 步惊云
外号：不哭死神。
天下会雄霸弟子，得以传授排云掌。 后获天剑无名传授莫名剑法，号称掌剑双绝。

	Comic: Tin Ha

Author: Ma Wing-shing

Character: Cloud

Cloud is nicknamed “The God of Death Who Does Not Cry”. He is a disciple of Lord Conqueror of the Under Heaven Society and was taught “Cloud Palm”, a powerful palm style of martial arts. Later, Nameless imparted the “Heavenly Sword” to him. He was then a master in both palm stance and swordplay. Having conquered numerous pugilists in the Kong-woo, he now reigns over half of the Central Plains.

	高度: 3100mm
宽度: 1400mm
厚度: 1000mm
重量: 100kgs
(設於港匯室外廣場)

	3
	麦兜
Mcdug
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	作品: 麦兜麦唛
作家: 麦家碧/谢立文
角色: 麦兜
作家谢立文及麦家碧自一九九零年开始创作麦唛麦兜漫画，其富内涵的故事及趣致的人物造型，深受香港读者喜爱，麦唛麦兜更被视为香港本土文化的象征。

	Comic: McMug and McDull

Author: Alice Mak/ Brian Tse

Character: McDull

Writer Brian Tse and comic artist Alice Mak have been working on the comic of McMug and McDull since 1990. The rich content of the stories, which incorporate serious social topics with adorable cartoon images, make McMug and McDull one of the most popular comics in Hong Kong and the two figures are seen as an emblem of Hong Kong local culture.

	高度: 3000

宽度: 1500

厚度: 1200

重量: 90KG

(設於港匯室外廣場)

	4
	笔笔
Bibi - 
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	作家: 杨学德
角色: 筆筆

香港动漫嘉年华吉祥物, 由香港漫画家杨学德先生创作。

	Author: Yeung Hok-tak

Character: Bibi

Bibi is the mascot of the Hong Kong Ani-Com Carnival and was created especially for the event by Hong Kong comic artist Mr Yeung Hok-tak.
	高度: 3200mm
宽度: 1800mm
厚度: 1800mm
重量: 120kgs

	5
	龙神
Dragonman
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	作品: 龙神漫画
作家: 邱福龙
角色: 龙神
天界四灵神将之一，代表浩然正气，职责守护定天仪，维护宇宙平衡；因同僚虎帝的背叛，流落地球，成为人类世界的保卫者，奋力抵御魔界侵略。

	Comic: Dragonman

Author: Yau Fok-lung

Character: Dragonman

One of the four heavenly warriors of Heaven, Dragonman represents awe-inspiring righteousness. He is responsible for defending Heaven and the universe. Betrayed by his fellow Hudi, he was left stranded on earth and became a guard against evil forces for the human world.

	高度: 1900mm
宽度: 1100mm
厚度: 900mm
重量: 50kgs

	6
	问天
Wen Tien
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	作品: 神兵玄奇漫画
作家: 黄玉郎
角色: 南宫问天
女娲传人，天晶之主，曾成为武林盟主；一生光明磊落，英勇仁义，守正辟邪，拥有凤皇之心，臻半神之境，不死不灭，矢志不移守护神州大地。

	Comic: Weapons of the Gods

Author: Tony Wong Yuk-long

Character: Nangong Wen Tien 

The descendant of Nüwa and the master of Heaven’s Crystal, Wen Tien used to be the leader of the martial arts world. Wen Tien is  upright and righteous and defends the world with determination and justice.

	高度:1900mm
宽度:850mm
厚度: 500mm
重量: 45kg


	7
	乳七索
Ru Qi Suo
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	作品: 十八铜人漫画
作家: 邱福龙
角色: 乳七索
性格乐观，胸怀热血。为要成为英雄，决定独上少林。自被挑选为少林寺第八名铜人后，更激起他习武的决心，终于功成下山，化名乳太极，写下江湖前所未有的英雄传奇。

	Comic: 18 Bronze Men

Author: Yau Fok-lung

Character: Ru Qi Suo

Ru Qi Quo is an optimist with passion in his heart. To be a hero, he decided to go to Shaolin alone. The fact that he was later selected as the eighth Bronze Man of the Shaolin Temple further encouraged him to study martial arts. Finally he succeeded and left the temple, creating the legend of a hero in the Kong-woo with the nickname Ru Qi Suo.
	高度: 2100mm
宽度: 1400mm
厚度: 700mm
重量: 50kgs

	8
	聂风
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	作品: 天下画集漫画
作家: 马荣成
角色: 聂风
外号：风中之神
天下会雄霸弟子，得以传授风神腿。加上家传武学傲寒六诀，号称刀腿双绝。

	Comic: Jonesky Comics
Author: Ma Wing-shing

Character: Wind
Wind is nicknamed “God in the Wind”, a disciple of Lord Conqueror of the Under Heaven Society who was taught the “Heavenly Wind Kick”, specialising in both kicking and saber. Having conquered numerous pugilists in the Kong-woo, he now reigns over half of the Central Plains.

	高度:1600mm
宽度: 1700mm
厚度: 500mm
重量: 45kg


	9
	森巴
Samba
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	作品: 森巴漫画
作家: 姜志杰
角色: 森巴
来自非洲,活泼好动又力大无穷，带着一班动物朋友在城市里弄出不少趣事！从剪发到大战外星人，森巴生活的每一个片段也会让人棒腹大笑。
	Comic: Samba

Author: Keung Chi-kit

Character: Samba

The outgoing and powerful Samba comes from Africa and crates lots of fun in the city with his animal friends! From having a hair cut to fighting aliens, every part of Samba’s life is amusing.
	高度: 1500mm
宽度: 1700mm
厚度: 1700mm
重量: 70kgs

	10
	蓝曦明
Lan Xi Ming
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	作品: 封魔幻想漫画
作家: 力奇
角色: 蓝曦明
《封魔幻想》的主角，本来是一个平凡的中学生，因一次偶然机会被作恶的魔族袭击，令体内的「蓝一门」血统醒觉，得到惊人力量。其后遇上来自幻界的魔族，并与他们成为朋友一起保卫和平。
	Comic: EXorcist

Author: Ricky
Character: Lan Xi-ming

The main character of EXorcist. This ordinary student was occasionally attacked by an evil clan, which incredibly awakened his amazing inner powers. After that, he met with the evil clan from the magical world, who eventually became his good friends and helped him to safeguard peace.
	高度: 1800mm
宽度: 600mm
厚度: 400mm
重量: 20kgs

	11
	中华英雄
Hero
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	作品: 中华英雄漫画
作家: 马荣成
角色: 华英雄
本是渔村小子，但因家逢巨变，浪迹天涯，机缘下拜得金傲及醉癫为师，集两人之长，号称掌剑双绝。

	Comic: Chinese Hero: Tales of the Blood Sword

Author: Ma Wing-shing

Character: Hero Hua

Hero Hua is a young man from a fishing village. He roamed the world after a tragedy beset his family. By chance, Hero Hua became a disciple of two martial arts masters and learnt great skills in both palm fighting and swordplay. Unfortunately, Hero Hua was told by a fortune teller that he was born under the Star of Death and would be condemned to a life of loneliness. This prompted him to succumb to his fate and keep a distance from his son and to lead a life of solitude.

	高度: 1800mm
宽度:1000mm
厚度: 1000mm
重量: 45kg


	12
	Jerry
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	作品: 百份百感觉漫画
作家: 刘云杰
角色: Jerry
百份百感觉男主角之一，聪明、自信、性格高傲且目中无人，凭着一张俊逸外貌，加上高强手段而成为一名情场杀手，但风流不羁的背后，似乎藏着一份隐情……。

	Comic: Feel 100%

Author: Lau Wan-kit

Character: Jerry
As one of the main male characters of “Feel 100%”, Jerry is smart and confident but snooty. With his good looks and tricks, he is real lady killer. But behind his romantic affairs, there seems to be an untold story…
	高度:1700

宽度: 1500

厚度: 1500

重量: 30kg

	13
	天天
Tien Tien
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	作品: 天天漫画
作家: 欧阳应霁
角色: 天天
天天对世界充满好奇，事事反应敏锐，嘴馋为食更是理所当然。天天走遍有趣好玩的地方，和各地新鲜食材杯盘碗碟交朋友，跟经验丰富的大厨学习入厨秘技，一心要做一个能吃爱吃懂吃的新新一代饮食达人。
	Comic: Tien Tien

Author: Craig Au Yeung

Character: Tien Tien

Tien Tien is curious about everything and intensively fond of good food. Tien Tien travels around interesting places and makes friend with various fresh ingredients and delicious dishes. He learns to cook with experienced chefs and wants nothing more than to be a food and drink expert for the new generation!
	高度: 1800mm
宽度: 1200mm
厚度: 900mm
重量: 40kgs



	14
	聋猫
Deaf Panda
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	聋猫是香港漫画家小克于04年所创作的漫画角色, 蓝本为中国政府送赠香港的两只大熊猫安安及佳佳, 聋猫结集香港人尖刻的口吻，机灵又功利的思想，在小克漫画中不停跟香港人自嘲身份问题，戏弄社会现象，深受大众爱戴
	Author: Siuhak

Character: Panda-a-Panda
Panda-a-Panda was created in 2004 and was inspired by the gift of two pandas to Hong Kong by the Motherland. Panda-a-Panda is highly popular among  locals and reflects the city’s social phenomena.
	高度: 2100mm
宽度: 1700mm
厚度: 1400mm
重量: 50kgs

	15
	刘骝
Small Liu
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	作品: 绵绣蓝田漫画
作家: 杨学德
角色: 刘骝
小骝姓刘，灵长类，跟远亲不算友好，但又无人类快餐不欢，成为痴肥，以丧失骋驰山林能力，现以置业定居，成为上班族一员，偶尔会回忆起从前自由日子。

	Comic: How Blue Was My Valley
Author: Yeung Hok-tak

Character: Small Liu

Small Liu is a primate wh is not that friendly to his distant relatives, but is particularly fond of human fast food! Thus, he has become obese and has lost the ability to climb trees. He has now settled down into a nine-to-five life and sometimes recalls his bygone days of freedom.

	高度: 1200

宽度: 1300

厚度: 1100

重量: 20kg

	16
	老少女
Old Girl
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	作品: 老少女日记漫画
作家: 苏敏怡
角色: 老少女
自认是介乎少女与熟女之间，心境长年保持年青的一群女性生物体。 老少女身边不乏美男，但他们不是已婚有女朋友就是gay的又或是一只公猫， 持续令自己Dry透的生活juicy起来是老少女们每天重要的课题。

	Comic: Old Girl’s Diary
Author: Stella So

Character: Old Girl

The Old Girls are a group of females who admit they are in a state between being young girls and mature women - but with the hearts of youth. There are good-looking guys around the Old Girls, but they are always married, in a relationship, or gay. Making their dry lives juicy is a key issue for the Old Girls every day.
	高度: 1700mm
宽度: 1000mm
厚度: 900mm
重量: 50kgs

	17
	特务k
K
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	作品: 特务K漫画
作家: 利志达
角色: 特务K
K是以西方电影『007』为蓝本创作的特务漫画，却半带轻松地玩玩这个主题，当然俊男、美女、任务、动作、情义等各元素自不可少了。

	Comic: K

Author: Li Chi-tak

Character: K
Inspired by the 007 film series, K plays on the theme in a humorous manner with essential elements such as handsome men, pretty girls, daring missions, action and more … 
	高度: 1900mm
宽度: 1000mm
厚度: 500mm
重量: 45kg


	18
	木积积
Woody
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	作品: 木积积‧中中值漫画
作家: 黎达达荣
角色: 木积积
诞生于一九九六年，木积积为人开朗、好奇、爱搞鬼，爱捣蛋，到处撞板，制造出不少滑稽、可爱的场面。遇到挫败及不如意时，木积积仍然能与朋友们一边开怀地面对困难，以乐天性格开辟快乐的小天地。

	Comic: Woody Woody Wood
Author: Lai Tat Tat Wing

Character: Woody

Born in 1996, Woody is a pleasant, playful figure with a strong sense of curiosity. He plays around and creates lots of funny scenes. Even when he encounters adversity, he can still face it joyfully with his friends, opening up a happy paradise with his optimism.
	高度: 1500mm
宽度: 1000mm
厚度: 1100mm
重量: 40kgs

	19
	老夫子
Old Master Q
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	作品: 老夫子漫画
作家: 王泽
角色: 老夫子
风靡华人社会超过45年，《老夫子》之所以精彩，不仅在于其时代历练的义意，更以亦庄亦谐的手法，呈现一甲子以来，华人生活底蕴与人生百态。王泽亦以其极具趣味、诙谐的画风，带给读者无限想象空间，是《老夫子》令人始终爱不释手的地方。

	Comic: Old Master Q

Author: Alfonso Wong

Character: Old Master Q

A highly popular comic in the Chinese community for over 45 years, the charm of “Old Master Q” lies in its reflection of changing social trends in a dignified yet comical manner. Alfonso Wong offers readers unlimited room for imagination with his extremely interesting and humorous style of drawing, which makes “Old Master Q” one of Hong Kong’s the most favourite comics.

	高度: 1900mm
宽度: 1200mm
厚度: 500mm
重量: 45kg

	20
	13点
13 dots
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	作品: 13点漫画
作家: 李惠珍
角色: 13点
《13点》创刊于1966年，是经典的香港少女漫画。《13点》以当时的香港社会为题材，风格轻松幽默，而主角13点在漫画中经常更换不同款式的时尚服装，为读者带来不少流行资讯。

	Comic: Miss 13 Dots

Author: Lee Wai-chun Theresa

Character: 13 Dots

First published in 1966, Miss 13 Dots is the iconic comic for young girls in Hong Kong that covers social topics in a relaxed and humorous style. The comic was particularly popular among female readers in the 60s and 70s as the fashion depicted within its stories was always cutting-edge.
	高度: 1850mm 

宽度: 950mm
厚度: 500mm
重量:45kg
                   



	21
	白熊+男孩
Boy and white bear
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	作品: 我有一个熊朋友漫画
作家: 大泥
角色: 白熊与男孩
小男孩, 在一个三十六度高温的炎热天, 遇上了白熊....男孩把手里的冰条分开两半,一半给白熊,一半留给自己....从此,白熊留了在男孩身边, 在炎热的城市里, 为他每天说故事...... 。

	Comic: I Have a Bear Friend

Author: Big Soil

Character: Boy and White Bear

On a burning hot day, a little young boy encountered a white bear and broke his ice pop into two to share with it.  Since that day the white bear stays with the boy as a companion and tells him stories in the hot city every day…
	高度: 1200mm
宽度: 2100mm
厚度: 1600mm
重量: 50kgs

	22
	司徒云风
3214
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	作品: 动梦成真
作家: 余远锽
角色: 司徒云风
<动梦成真>  教育漫画中的男主角。司徒云风是左脑族的穷小子，全族人都没有姓名，只有编码。
彩萌公主用3214的谐音帮穷小子改名叫司徒云风。

	Comic: Anime Dream Comes True

Author: Yu Yuen-wong
Character: Si Tao Yun Feng
Male protagonist of “Anime Dream Comes True”, Si Tao Yun Feng is a poor fellow from the Left Brain clan. Members of the clan have no names but codes. Princess Caiming gives him the name Si Tao Yun Feng, which resembles the sound of his code.


	高度: 1800

宽度: 600

厚度: 400

重量: 20kg

	23
	彩萌公主
Princess Caiming
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	作品: 动梦成真
作家: 余远锽
角色: 彩萌公主
 <动梦成真>  教育漫画中的女主角。彩萌公主是梵歌岛主的女儿，活泼开朗，热爱艺术，希望成为一位画家。

	Comic: Anime Dream Comes True

Author: Yu Yuen-wong
Character: Princess Caiming

Female protagonist of “Anime Dream Comes True”, Princess Caiming is the daughter of Master of Vango Island, a vivid and optimistic art lover who wishes to be a painter.
	高度: 1700mm
宽度: 650mm
厚度: 300mm
重量: 20kgs

	21
	谷古
Gugu
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	作品: 动梦成真
作家: 余远锽
角色: 谷古
<动梦成真>  教育漫画中男主角的竉物机械人。谷古是一部电话，内藏高智能搜寻器，它的思考模式极之逻辑。

	Comic: Anime Dream Comes True

Author: Yu Yuen-wong
Character: Gugu

A pet robot of the male protagonis, Gugu is a phone with a highly intelligent search engine and extremely logical thinking.

	高度:1150

宽度:900

厚度:800

重量: 30kg

	25
	笔宝宝
Bi Baobao
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	作品: 动梦成真
作家: 余远锽
角色: 笔宝宝
  <动梦成真>  教育漫画中女主角的竉物机械人。笔宝宝是一支电子画笔，也可以变成一只匙羹。

	Comic: Anime Dream Comes True

Author: Yu Yuen-wong

Character: Bi Baobao

Princess Caiming’s pet robot, an electronic brush that can turn into a spoon.
	高度: 1100mm
宽度: 1000mm
厚度: 1000mm
重量: 20kgs

	26
	癫当
Din Dong
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	作品: 癫当漫画
作家: 猫室
角色: 癫当
他不是机械猫，只是一只普通猫，不过金融海啸令他癫了，用胶纸贴着耳朵；他没有百宝袋，只有一个"人人可戴"的普通烂腰包，里面放置很多垃圾和剩余物资，但"癫当"却把垃圾创作成有用的功具，他是充满正能量的角色。

	Comic: Din-dong

Author: postgal.com

Character: Din-dong

Din-dong is not a robot cat but an ordinary cat who, alas, went mad after the financial crisis and stuck down his ears with sticky tape. He doesn’t have a magic bag, just an ordinary broken bum bag that anyone might carry. Inside his bag is rubbish and unwanted materials, but Din-dong considers all these useful tools. His is a role of positive energy.

	高度: 1700mm
宽度: 1100mm
厚度: 1300mm
重量: 50kgs

	27
	郭靖

GuoJing
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	作品: 射雕英雄传漫画
作家: 李志清
角色: 郭靖
金庸小说最具代表性的作品首推〈射鵰英雄传〉，英雄形象最鲜明的亦以郭靖为当中表表者，他是正统道德观念及传统侠义精神的化身，是金庸小说写得最成功的小说人物。侠之大者当之无愧的人物。

	Comic: The Legend of the Condor Heroes

Author: Lee Chi-ching

Character: GuoJing

“The Legend of the Condor Heroes” is representative of Jin Yong’s works, while GuoJing is seen as the most typical image of a hero. He embodies good moral principles and the spirit of chivalry and is a highly successful figure in Jin Yong’s novels.
	高度: 1800mm
宽度: 1400mm
厚度: 600mm
重量: 450kgs

	
	
	
	
	
	


